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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net


A:May I help you?
我可以帮您吗?

B:Yes, please. Can I exchange money here?

是的，麻烦你。我可以在这里兑换外币吗?

A:Here we can exchange HKD, USD and Euros. Which do you require?

我们可以兑换港币、美元和欧元。您需要哪一种?

B:To be honest, I really wanted to exchange my GBP, but I suppose USD will be fine. I have some and I just need a little local currency for expenses. Could you tell me what the rate is like today?

说实话，我真的想兑换我的英镑，但是我想美元也可以。我有一些美元，而我只需要一点儿本地货币来应付日常开销。你能告诉我今天的汇率是多少吗?

A:At the moment it's 830.43 RMB for 100 USD, which is a pretty good rate.

在100美元兑换830.43元人民币，是相当不错的汇率。

B:OK, that sounds fine. I think 200 USD worth of RMB should be plenty, thanks.

好吧，好像还不错。我想换200美元的人民币应该足够了，谢谢。
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